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Zapytanie

w sprawie czystości przeszkleń na Placu Kolegiackim

Szanowny Panie Prezydencie

zwracam się z zapytaniem dotyczącym pól ekspozycyjnych w posadzce placu
Kolegiackiego, pod którymi znajdują się relikty dawnej kolegiaty św. Marii
Magdaleny. Obecnie przeszklenia są w znacznym stopniu zabrudzone, co
utrudnia oglądanie historycznych pozostałości świątyni.

W związku z powyższym proszę o informację, czy planowane jest oczyszczenie
przeszkleń i poprawę widoczności ekspozycji.

W załączeniu przesyłam zdjęcia dokumentujące aktualny stan przeszkleń.

Z poważaniem
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